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 3202 בינואר  30 וםמיהרובע סיכום ישיבת ועד הנדון: 

 

 .החודשית ולישיבתועד הרובע  התכנס  30.1.23 שני ביום

 והח"מ. , לירז סופריןפי מלראאבנר הלחמי, עמירם בריט,  ,קמי רובינזון – יו"ר נוכחים:

ות  ניב, יוסי חזאי )הודע מירב רביב, יעקב )ג'וקי( מאיר מוסאי,, שלמה פסי :נעדרו

 ת(.ומוקדמ

 תושבים.ומספר  אבי אלבז-חבר המועצה, דובי יודקין  - קב"ט הרובע: כמו כן השתתפו

  

 :והסיכומים לגביהם להלן הנושאים שהועלו

 מברך את הנוכחים.  – יו"רקמי רובינזון 

 ביטחון

להמשיך עוד תקופה  מג'וקיביקש לסיים את תפקידו. ביקשתי  יעקב )ג'וקי(יו"ר ועדת הביטחון 

מסוימת, אך הוא ביקש לסיים לאלתר. אני מכבד את בקשתו. בהזדמנות זו, רוצה לציין את פועלו 

ן המשמעותית שלו לחיזוק הביטחוכיו"ר הועדה בארבע השנים האחרונות ואת התרומה  ג'וקישל 

הוביל מהלכים חשובים, קידם הקמת תשתיות ועבד בשיתוף פעולה ובתיאום  ג'וקיברחבי הרובע. 

 מלא עם אגף החירום והביטחון בעירייה וכמובן עם קב"ט הרובע.

חבר  עומרי תמירבתקופה הקרובה ועד למינוי יו"ר קבוע לועדה מבין חברי ועד הרובע, ישמש 

 הועדה, את תפקיד מ"מ יו"ר ועדת הביטחון.

 שמוליק כהן,ממשיך בתפקידו כרגיל ויעבוד תחת מנהל אגף החירום והביטחון  קב"ט דובי

 בשת"פ מלא עם אגף הביטחון בעירייה.

 

 תרבות

אירועים  2, יהיו 2023, הוכנה תוכנית תרבות לשנת  K200הינו  2023תקציב התרבות לשנת 

ערבי שירה בציבור, תיאטרון הילדים ימשיך, יבחן קיום  6-ביוני וספטמבר. יהיו כברובע  םגדולי

 (.בפברוארצפוי להיפתח הרצאות באודיטוריום החדש בתיכון מו"ר)

אירועים במסגרת  2-4במסגרת אירועי התרבות העירוניים יקוים אירוע יום העצמאות, כן יהיו בין 

 במרכזיים המסחריים.צלילי סתיו ופעילויות שונות ומגוונות 

 

 קב"ט הרובע – דובי יודקין

, בהשוואה לשנים קודמות. 2022הציג סקירה על אירועי גניבת הרכבים והפריצות ברובע בשנת 

 מהנתונים עולה מגמת ירידה בנתוני הפשיעה.

 .2023כמו כן, הציג את אירועי הפשיעה בינואר 

שבים )הוצאת מסמך( בדגש על דריכת מבקש לחדד את ההנחיות הביטחוניות לתו – יו"ר קמי

האזעקות, כמוכן מבקש להעלות בוועדת הביטחון את עניין גיוס המתנדבים למשמר הרובע ואת 

 (.09:00-11:00חיזוק המשמרות בשעות הבוקר הרלוונטיות )

המצלמות בכניסה למכבים רעות הותקנו אך טרם חוברו למוקד, יחוברו בתקופה הקרובה.  –דובי 

ומית מרושתת באמצעים יעילים , כבר שבועיים כל יום שישי אנו בקשר עם המשטרה רעות הדר

 והוקמו צוותים על ידם למעקב ומניעה.



 

 שפ"ע

 גינה קהילתית

 .ימים בשטח 10 -נערך מפגש התנעה לפני כ .א

שת"פ  מתבצע. 2023בפברואר  12טקס שתילה במסגרת חג ט"ו בשבט ייערך בתאריך 

 בין העירייה, ועד הרובע ועמותת מכבים.

 ת.ורוצה לציין את עמותת מכבים אשר מממנת חלק מהפעילויות השותפ- יו"ר קמי

 הושלם שיפוץ הגן, הביצוע ברמה גבוהה, תודה לעירייה. – נחל חירות .ב

ההצללות החדשות במדורגים פגעו בנוף התושבים הגרים בסמוך.  –)מכבים(  אבי אלבז

ההצללות היו צריכות להיות מוצבות בגובה נמוך ומשופע, במצב העכשווי יעילות ההצללות 

 נפגעת.

 , המשך טיפול ע"י הועד.גיא עידוהסוגיה עלתה בפני משנה למנכ"ל 

 

 יו"ר ועדת הנדסה ותפקידים מיוחדים –אפי מלר 
ומביע חוסר שביעות רצון על ההחלטה שנתקבלה  מקרה של חריגת בנייה בתחום הרובעמתאר 

בוועדת משנה לתיכנון ובנייה נוכח חילוקי הדעות וחשש שהחלטה זו תפגע בשמירת זהותו ואופיו 

 . לצורך הכנת החומר הושקעה עבודה מקצועית רבה .של ציביון הרובע

קעת העבודה המקצועית והיסודית ועל כך מגיעה לו על הש לאפיאני רוצה להודות  – יו"ר קמי

סוכם כי תיבחן סוגיית הגשת בה  ראש העירפגישה עם מלוא הערכה . בעקבות הנ"ל נערכה 

 .תכנון ובנייהלמשנה ערר/התנגדות ע"י ועד הרובע לוועדת 

 לטפל בבנייה הלא חוקית בהינתן שיש אירועים כאלה.א.-  )רעות( יואב שיטאי

 מעט חריגות כאלה.ישנן לא ב.

 

 לעיונכם. 

 

במשרדי הוועד. 20:00 שעה  27.2.23  בתאריך שניישיבה הבאה תתקיים ביום ה  

 

 הפרוטוקולרושם , מנהל הרובע-שלמה-עודד בן

 

 העתקים:

 סגן ראש העיר ומ"מ ומחזיק תיק מכבים רעות – שלמה פסי

 מנכ"ל העירייה – יורם כרמון

 וחברי מועצת רובע עירוני מכבים רעותיו"ר 

 חברי ועדת ביקורת רובע עירוני

 ראש מטה ראש העיר – ריבי כהן גבע


